
دوشنبه 22 آذر 1400- 8 جمادی الاولی 1443 - 13 دسامبر 2021 - سال بیستم - شماره  5602  8   ورزشی

استقلالپایفیفاودادگاهcasراوسطمیکشد
باشگاه استقلال در صورتی 
که با رای کمیتــه انضباطی 
مقابل  فوتبــال  فدراســیون 
گل گهر سیرجان سه بر صفر 
برنده نشــود به فدراســیون 
و  )فیفا(  فوتبــال  بین المللی 
 )cac( ورزش  عالــی  دادگاه 
به  کــرد.  خواهند  شــکایت 
گزارش ایرنا، بلافاصله پس از پایان بازی با گل گهر در ســیرجان، مقامات باشگاه 
استقلال نســبت به مدارک و ســوابق بازیکن اهل گابن میزبان تشکیک کرده 
و اعتراض رســمی خود را در اختیار فدراســیون فوتبال گذاشتند تا پرونده به 
صورت جدی بررســی شود. دیدار تیم های استقلال و گل گهر سیرجان سوم آذر 
در چارچوب هفته ششم لیگ برتر فوتبال باشگاه های کشور برگزار شد که ۲ تیم 
به تســاوی بدون گل رضایت دادند. اخبار جدی از راهروهای فدراسیون فوتبال 
شــنیده می شود مبنی بر اینکه نتیجه بازی استقلال و گل گهر تغییری نخواهد 
کرد و این اتفاقی نیست که باشگاه استقلال به سادگی از کنار عبور کند. باشگاه 
استقلال در صورتی که رای کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال به صورت رسمی 
اعلام شود سراغ  مجاری دیگری برای احقاق حق مورد ادعای خود می رود. آنها 
 )cac( و دادگاه عالی ورزش )قصد دارند به فدراســیون بین المللی فوتبال )فیفا

شکایت کرده و تا آخر پیگیر شکایت خود باشند.

ساعیسرپرستکاروانایران
دربازیهایکشورهایاسلامیشد

در جلســه دیــروز هیئت 
المپیک،  ملی  کمیته  اجرایی 
عنوان  بــه  ســاعی  هــادی 
سرپرســت کاروان ایران برای 
اسلامی  کشورهای  بازی های 
معرفــی شــد.  به گــزارش 
خبرنگار ورزشــی خبرگزاری 
هیئــت  نشســت  تســنیم، 
اجرایی کمیته ملی المپیک درحالی صبح دیروز برگزار شــد که هادی ســاعی 
به عنوان سرپرســت کاروان ایران برای بازی های کشورهای اسلامی معرفی شد. 
این مســابقات قرار است سال آینده در قونیه ترکیه برگزار شود. برای سرپرستی 
بازی های آسیایی جوانان چین در سال آینده هم رای گیری شد و علیرضا رحیمی 
و مجید کیهانی کاندیدا بودند که در نهایت هرکدام 4 رای کسب کردند و تصمیم 
بر آن شد که صالحی امیری تصمیم نهایی را برای سرپرست این مسابقات اعلام 

کند.

پاداش۵۰۰میلیاردتومانیبایکپیروزی!
با شکست  ایران  ملی  تیم 
عــراق، صاحب پاداشــی ۱۶ 
میلیون دلاری خواهد شد که 
می تواند به آماده ســازی این 
تیم تا جام جهانی و برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی با تیم های 
باکیفیت جهــان کمک کند.  
به گزارش ایســنا، فدراسیون 
جهانــی فوتبال پاداش  صعود به جام جهانی را از ۱۰ به ۱۲ میلیون دلار افزایش 
داده اســت و شــاگردان اســکوچیچ با یک پیروزی دیگر در مرحله انتخابی، به 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر صعود خواهند کرد. شــهاب الدین عزیزی خادم، رئیس 
فدراسیون فوتبال می گوید پاداش صعود به جام جهانی ۱۶ میلیون دلار خواهد 
بود. او گفت: ۱۲ میلیون دلار از سوی فیفا و فکر می کنم حدود ۳.۵ تا 4 میلیون 
دلار هم AFC پرداخت می کند که روی هم رفته ۱۶ میلیون دلار می شود. این 
موفقیت در شــرایطی اســت که هزینه صعود به جام جهانی کمتر از ۲ میلیون 

دلار شده است.
اگر چه هنوز درباره ادعای عزیزی خادم برای پاداش AFC شک و تردیدهایی 
وجود دارد اما با توجه به قیمت کنونی هر دلار در بازار ایران )۳۰4۰۰ تومان(، تیم 
ملی مبلغی در حدود 4۸۶ میلیارد تومان به جیب خواهد زد و بیشترین پاداش 
دلاری یک تیم ورزشی در تاریخ ورزش ایران به دست می آید. فدراسیون فوتبال 
وعده داده با توجه به شرایط کنونی، بعد از اتمام مرحله انتخابی و در فاصله یک 
ســال آینده، دیدارهایی به منظور آماده سازی هر چه بهتر با تیم های باکیفیت و 

درجه یک جهانی داشته باشد که باید دید این اتفاق به وقوع می پیوندد یا خیر.
اما مساله اصلی بعد از کسب این پاداش، چگونگی ورود آن به ایران است که با 
توجه به شرایطی تحریمی حاکم بر کشور، امکان وارد کردن یک دلار از این مبلغ 
وجود نخواهد داشــت و فدراسیون فوتبال همانند مطالبات گذشته خود از فیفا 
و AFC باید به روش های دیگری متوصل شــود. پاداش جام جهانی ۲۰۱۸ که 
بالغ بر ۱۰ میلیون دلار بود، هیچگاه به طور مستقیم وارد ایران نشد و این مبلغ 
صرف هزینه اردوهای خارجی اعم از حمل و نقل، اقامت و همینطور دســتمزد 
مربیان خارجی و این قبیل مســائل شد. باید دید فدراسیون فوتبال می تواند از 
این پاداش برای آماده سازی هر چه بهتر تیم ملی تا جام جهانی ۲۰۲۲ قطر بهره 

لازم را ببرد یا خیر.

اسامینفراتدعوتشدهبهدومیناردویتیمملی
فوتسالاعلامشد

سرمربی تیم ملی فوتسال 
نفــرات مدنظر خــود را برای 
اردوی  دومیــن  در  حضــور 
تدارکاتــی تیــم ملی جهت 
اعلام  ایتالیا  برابر  آماده سازی 
کرد. بــه گــزارش ایرنــا از 
دومین  فوتبال،  فدراســیون 
اردوی تیم ملی فوتسال ایران 
به منظور آماده سازی برای مسابقات دوستانه ایتالیا در FIFA DAY دسامبر 
۲۰۲۱، با حضور ۱۷ بازیکن از امروز )دوشنبه( ۲۲ آذرماه برگزار می شود. اردوی 
اول تیم ملی روز چهارشــنبه ۱۷ آذرماه شروع و ۲۰ آذر ماه نیز به پایان رسید.  
ســید محمد ناظم الشریعه سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان اسامی بازیکنان 

دعوت شده به دومین اردو را اعلام کرد که به شرح زیر است:
ســالار آقاپور، محمد حســین درخشــانی، حمزه کد خدائی از باشگاه مس 
ســونگون ورزقان، مهدی کریمی، مسعود یوسف، ســعید احمدعباسی، سپهر 
محمدی، علی اصغر حســن زاده از باشگاه گیتی پسند، سهیل جامدی از باشگاه 
مقاومت البرز، علی رحیمی از باشــگاه فرش آرا مشهد، علیرضا رفیعی پور، بهزاد 
عظیمی، محمد شــجری، مسلم اولاد قباد از باشگاه کراپ الوند، کامبیز گمرکی 
از باشــگاه فولاد زرند ایرانیان و طاها نعمتیان و باقر محمدی از باشگاه سن ایچ 
ساوه بازیکنان مدنظر سرمربی ایران برای دو دیدار تدارکاتی تیم ملی برابر ایتالیا 
هســتند.  حســین طیبی نیز تیم ملی را در ایتالیا همراهی می کند اما در حال 
حاضر به دلیل حضور در تمرینات تیم بنفیکا پرتغال به اردو دعوت نشده است.  
شــاگردان »سید محمد ناظم الشریعه« روزهای ۲۹ و ۳۰ آذر دو دیدار تدارکاتی 

خود با ایتالیا را در شهر سالسوماجوره ترمه برگزار خواهند کرد.

دیدارسپاهانوپرسپولیسدراراک
فولاد  تیــم  دو  مســابقه 
مبارکــه ســپاهان اصفهان و 
پرســپولیس چهارشــنبه )۸ 
دی( در ورزشگاه امام خمینی 
)ره( اراک برگزار می شــود. به 
نقل از ســازمان لیگ فوتبال 
ایران، مســابقه دو تیم فولاد 
مبارکــه ســپاهان اصفهان - 
پرسپولیس از هفته دوازدهم مســابقات لیگ برتر روز چهارشنبه ۸ دی ساعت 
۱۵:۰۰ در ورزشــگاه امام خمینی )ره( اراک برگزار می شــود. پس از اتفاق ها و 
درگیری هایی که در بازی برگشت سپاهان و پرسپولیس در ورزشگاه نقش جهان 
رخ داد، کمیتــه انضباطی اعلام کرد که دیدار رفت و برگشــت دو تیم در لیگ 

بیست و یکم در زمین بی طرف برگزار خواهد شد.

اخبار کوتاه

ســهم خواهی افراد مختلــف در انتخابات 
پیش روی کمیته ملی المپیک به خودی های 
این کمیته رسیده و تلاشی که برخی اعضای 
فاقد شرایط هیات اجرایی به کار گرفته اند تا 

بتوانند مجوز ورود دوباره را بگیرند. 
به گــزارش خبرنــگار مهر، بســیاری از 
انتصاب ها و انتخاب های این روزهای ورزش و 
حاشیه هایی که به آنها گره خورد به انتخابات 
پیش روی کمیته ملی المپیک وصل اســت 
و جریان هایی کــه از حالا برای قدرت نمایی 
مدعیان و ورودشــان به مجمع به راه افتاده 

است.
بعد از کمیســیون ورزشــکاران و ســر و 
صداهای زیــادی که انتصاب ها و اعتراضات و 
کناره گیری برخی اعضای آن به راه انداخت 
و اســتعفای یکبــاره معاون توســعه ورزش 
قهرمانــی و حرفه ای وزارت ورزش که همگی 
پشــت پرده انتخاباتی داشــت، حالا نوبت به 
خودی های کمیته ملی المپیک رسیده تا به 
خاطر مجمع انتخاباتی آینــده این کمیته و 

گرفتن سهم شان از آن وارد معرکه شوند.
موضوع مربوط بــه برخی از اعضای هیات 
اجرایی کمیته ملی المپیک می شود که دوره 
حضورشــان در این ترکیب رو به پایان است 
اما از آنجا که شــرایط فعلی شان اجازه ورود 
دوباره بــه انتخابات را به آنهــا نمی دهد، به 
دنبال این هستند تا با نظر رئیس کمیته ملی 
المپیک و جلــب موافقت دیگر اعضای هیات 
اجرایی ســهم خود را از ایــن دوره انتخابات 
هم بگیرند و چه فرصتی بهتر از نشست های 

هیات اجرایی و پیگیری مطالبه در آن.
دعــوای اعضــای هیات اجرایــی برای ۵ 

صندلی
نــود و هفتمین نشســت اعضــای هیات 

رئیســه و اجرایی کمیته ملی المپیک امروز 
یکشــنبه در محل این کمیته برگزار شد. در 
این نشســت ۱۷ اســفندماه به عنوان زمان 
برگــزاری مجمــع عمومــی و انتخاباتی این 
کمیته تعیین شــد درحالیکــه پیش از این 
مطالبه گری برخــی اعضای هیات اجرایی از 
این انتخابات عیان شــده بود. موضوع مربوط 
به ســید عبدی افتخــاری، علیرضا رحیمی، 
مجید کیهانی، مجید شایســته و علی دادگر 
می شود که چهار سال پیش به عنوان روسای 
فدراسیون های اســکی، هندبال، دوومیدانی، 
تنیس و تیرانــدازی وارد انتخابــات کمیته 
ملی المپیک شــدند و رای اعضای مجمع را 

هم برای عضویــت در هیات اجرایی گرفتند. 
طــی این مدت امــا کنار رفتــن تدریجی از 
فدراســیون های مطبوع شــان - بــه دلیل 
بازنشستگی یا پایان دوره- باعث کم لم یکن 
شدن عضویت شــان در ترکیب هیات اجرایی 

نشد.
البته به خاطر شرایط فعلی و عدم تصدی 
صندلی ریاســت در فدراسیون ها، هیچیک از 
این پنــج نفر نمی تواننــد ورود دوباره ای به 
انتخابات کمیته ملی المپیک داشــته باشند 
مگر اینکــه به نحوی عضو مجمع شــوند تا 
از این طریــق بتوانند مجوز کاندیدا شــدن 
بــرای انتخابات را بگیرند. بــرای قرار گرفتن 

در ترکیب مجمع هم چــه راهی هموارتر از 
»انتصاب به عنوان کارشناس خبره«. گفتنی 
است  تلاش آنها این است که مجوز رئیس و 
رضایت دیگر اعضای هیــات اجرایی را برای 
معرفی خود به عنوان کارشناس خبره بگیرند 
تا بابت حضــور دوباره انتخابات اســفندماه 
کمیتــه ملی المپیک میخ خــود را محکم به 
زمیــن بکوبند اما آیا اساســنامه کمیته ملی 
المپیــک چنین اجازه ای می دهــد؟ انتخاب 

اصولی برای کارشناس خبره
طبق اساســنامه کمیته ملــی المپیک ۵ 
نفر از اعضای مجمع عمومــی این کمیته را 
کارشناسان خبره تشــکیل می دهند. در بند 

»ح« از مــاده ۵ )ترکیب مجمع عمومی( این 
اساسنامه در این رابطه آمده است: »پنج نفر 
از کارشناسان خبره در امور بازی های المپیک 
به پیشنهاد رئیس و تصویب هیات اجرایی که 
حداقل دو نفر از آنها از میان بانوان و یک نفر 
از کارشناســان حوزه ورزش دانش آموزی )با 
توجه به اهمیت بازی هــای المپیک جوانان( 

خواهد بود.«
پر واضح اســت که طبق این بند انتخاب 
همزمان ایــن پنج نفر به عنوان کارشــناس 
خبره امکان پذیر نیست از طرفی ورزش ایران 
افراد دیگری را هم دارد که به واســطه تجربه 
بازی های المپیک و اشــراف به مدیریت این 
بازی ها گزینه های اصلح و شایسته تری برای 
معرفی به عنوان کارشناس خبره باشند مانند 
پیمان فخری، فرید فتاحیان، خســرو امینی، 

اصغر رحیمی و...
در هر صــورت اینکه انتخاب کارشــناس 
خبــره بر اســاس آئین نامه مصــوب کمیته 
ملــی المپیک انجام خواهد شــد با این حال 
این دسته از اعضای هیات اجرایی که با پایان 
دوره ریاست شــان و به لطف رای چهارسال 
پیش اعضای مجمع کماکان در هیات اجرایی 
باقــی ماندند و به این واســطه بعضاً المپیک 
توکیو را هم به فهرست سفرهای خود اضافه 
کردند جنگ و جدل برای گرفتن ۵ کرســی 
آن را آغاز کرده اند. بــرای انتخابات ۲۵ دی 
ماه ســال ۹۶ کمیته ملــی المپیک محمود 
مشحون، علی کفاشیان، رضا صالحی امیری، 
طاهره طاهریان و عاطفه اسلامیان به عنوان 
کارشناس خبره انتخاب شدند. ورود صالحی 
امیری و طاهریان به انتخابات و رایی که برای 
ریاست و نایب رئیسی کمیته گرفتند به این 

واسطه انجام شد.

به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، یکی از مهمترین 
مباحث فوتبال ایران در چند هفته گذشته ماجرای بازیکن 
گابنی گل گهر است. بازیکنی که از دید سه باشگاه استقلال، 
ســپاهان و پیکان، شــرایط بازی در لیگ برتر را نداشته و 
آنها خواهان تغییر نتیجه بازی تیمهایشان مقابل شاگردان 
امیر قلعه نویی شــده اند. در شرایطی که هنوز معلوم نیست 
کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال چه تصمیم درباره این 
پرونــده خواهد گرفت، دو فرضیه درباره خروجی این ماجرا 
وجود دارد. اگر رای کمیته انضباطی علیه گل گهر باشد، این 
تیم ســقوطی عجیب را تجربه خواهد کرد و معادلات صدر 
جدول دستخوش تغییر خواهد شد. از طرف دیگر اگر کمیته 
انضباطی برنامه ای برای کاهش امتیاز از باشــگاه سیرجانی 
نداشته باشد، آن وقت مسلما سه باشگاه معترض به حضور 
اریــک بایناما در لیگ برتر، بیــکار نمی مانند و پرونده را به 
کمیته اســتیناف خواهند برد و اگر آنجا هم نتیجه نگیرند، 
شــاید ماجرا به دادگاه عالی ورزش کشیده شود و تا زمانی 
که خبری از رای دادگاه کاس نباشد، تکلیف قهرمان لیگ و 

حتی تیمهایی که سهمیه می گیرند، مشخص نخواهد بود و 
کل جدول تحت تاثیر این پرونده قرار خواهد گرفت.

آخرین گمانه زنی درباره ایــن پرونده مربوط به گزارش 
دیروز روزنامه گل بوده که مدعی شــده خطری باشگاه گل 
گهر را تهدید نمی کند و شکایت باشگاههای دیگر از باشگاه 

سیرجانی به جایی نخواهد رسید.
سایپا را فراموش نکنید

این وسط هنوز تکلیف پرونده دربی جنجالی خودروسازان 
در فصل قبل مشخص نشده و سایپا علیرغم سقوط به لیگ 
یک، در حال پیگیری ماجــرا از طریق دادگاه عالی ورزش 
اســت و مدیرعامل این باشــگاه در مصاحبه اخیرش ابراز 
امیدواری کرده که رای این دادگاه به ســود سایپا باشد. اگر 
فرض بگیریم که قرار به بازگشت سایپا به لیگ خواهد بود، 
آن وقت باید دید فدراســیون چه تصمیمی خواهد گرفت 
و آیا سایپا لیگ بیســت و یکم را تحت تاثیر خواهد داد یا 
اینکه شاهد بازگشــت این تیم به لیگ برتر در فصل آینده 

خواهیم بود.

رئیس فدراســیون فوتبال در واکنش به اظهارات اخیر 
معاون پیشین باشگاه استقلال گفت خطیر از او پست مهم 
خواسته اما نمی تواند به افراد دو اقامتی پست مهم بدهد. 
شــهاب الدین عزیزی خادم در گفت وگو بــا خبرنگار 
ورزشی خبرگزاری تســنیم در مورد اظهارات علی خطیر 
عنــوان کرد: در دنیای ارتباطات و شــبکه های اجتماعی، 
بســیاری از افراد برای اینکه مطرح شوند و سری در میان 
سرها دربیاورند، رو به تهمت و راه های ناصواب می آورند؛ 
به ویژه درباره مسئله ای که به فوتبال ارتباط داشته باشد. 
علی خطیــر نیز این موضوع را فهمیــده و می خواهد نام 

گمشده خودش را اینگونه بازیابی کند.
وی با اشاره به فعالیت های سابق معاون پیشین باشگاه 
استقلال گفت: با جســتجویی ساده درباره خطیر، چیزی 

جز درگیری و حاشیه پیدا نمی کنید.
او پیش تر گفته بود در تیمی حضور داشــته که برنامه 
من را نوشــته، در حالــی که اســاس برنامه های من در 
انتخابات سال ۹۹، برنامه سال ۹۵ من بود. در آن انتخابات 
هم شانس اول بودم و در وقت اضافه کنار گذاشته شدم و 

این نشان می دهد مقبولیتی در مجمع داشته ام.
رئیس فدراســیون فوتبال با بیان اینکه خطیر در تیم 

نویسنده برنامه های او بوده است، خاطرنشان کرد: با توجه 
به حساسیتی که باشگاه های بزرگ نسبت به خطیر دارند، 

در استفاده از او تأمل کردم.
خطیر از من پسُت مهم اجرایی و بین المللی می خواست 
و همچنان می خواهد، اما چنین مسئولیتی را به کسی که 
اعضای مجمع و اعضای هیئت رئیسه با او مخالف هستند 
و تعدادی از باشــگاه های بزرگ نســبت به او حساسیت 

دارند، نمی دهم.
عزیزی خادم با اشــاره به اینکه معاون پیشین اجرایی 
دبیرکل فدراســیون فوتبال از او پسُــت مهمــی را از او 
خواسته، گفت: این آقا مقیم سوئیس است و خانواده او در 
این کشور اقامت دارند. نمی توانم چنین پسُت مهمی را به 

کسی بدهم که به کشورش دلبستگی ندارد. 
نمی شــود پولت را در ایران دربیاوری و در ســوئیس 
خرج کنی. اگر فوتبال برای خطیر اینقدر شــیرین است، 
اقامت خود در سوئیس را باطل کند. اینقدر افراد معقول، 
متعادل و بدون حاشــیه در کشــورمان داریم که نوبت به 

افراد حاشیه دار و دو اقامتی نمی رسد.
وی بــا بیان اینکه بــرای آخرین بــار در مورد خطیر 
صحبت می کند و دیگر پاســخ او را نخواهــد داد، اظهار 

داشــت: عزیزی خادم به مســئولیت خود در قبال مجمع 
فدراســیون و مردم پایبند اســت و اگر لازم باشــد، برابر 
افرادی کــه در کمپین انتخاباتی او بوده اند، می ایســتد. 
اکثــر قریب به اتفاق افرادی که پیش از انتخابات بوده اند، 
اکنون در فدراسیون فوتبال کنار من هستند و فقط خطیر 
نتوانسته به فدراســیون بیاید. رئیس فدراسیون فوتبال با 
اشــاره به این موضوع که منزلت فدراسیون را از پاسخ به 

خطیر و نیز منافع ملــی را به هر چیزی ترجیح می دهد، 
گفت: فدراســیون فوتبال با مســائل مهم کلان داخلی و 
بین المللی روبه رو اســت و زمانی برای پاسخ دادن به این 

مسائل را ندارم. 
خطیر با نام بردن از نام فدراسیون فوتبال، تلاش کرده 
خودش را مطرح کند و چون از افراد اسم آورده، بر خودم 

لازم دانستم برای اولین و آخرین بار، پاسخ او را بدهم.

درخواستپنجعضوبرای»خبره«شدن

سهم خواهی انتخابات کمیته المپیک به هیات اجرایی سرایت کرد

باینامالیگرامنفجرمیکند؟

آیابایددرانتظاریکفصلبسیارعجیبوغریبباشیم؟

عزیزیخادم:اگرفوتبالبرایخطیرشیریناست،اقامتشدرسوئیسراباطلکند

نیازیبهافرادحاشیهدارودواقامتینداریم

ســجادی در صحبت های دو روز پیش  در 
مــورد فرجــام مدیریتی پرســپولیس بازهم 

صحبت های قانع کننده ای به زبان نیاورد.
به گزارش »ورزش ســه«، حمید سجادی، 
در شرایطی که باشگاه پرسپولیس در قسمت 
مدیریت با سرپرســتی اداره می شود همچنان 
از هواداران این تیم وقت خواســت؛ آن هم در 
شــرایطی که اگرچه مجید صــدری به عنوان 

سرپرســت مدیرعاملی وظایف خود را تمام و 
کمال به سرانجام رســانده اما به واسطه عدم 
اطمینان از آینده خود به فعالیت به عنوان یک 

مدیرعامل مستقر، دلگرم نیست.
سجادی در مورد اینکه چرا صدری به عنوان 
مدیرعامل انتخاب نمی شــود این طور توضیح 
داد که پرسپولیس با توجه به اینکه دو رئیس 
مجمع)رحیمی وزیر دادگســتری و خاندوزی 

وزیر اقتصــاد( دارد، آنها باید در یک جلســه 
جمعی در مورد پیشــنهاد هیئت مدیره برای 
مدیریت باشگاه تصمیم بگیرند. پیشنهادی که 
به مدیرعاملی صدری ختم شده اما احتمالا وزیر 
ملاحظاتی روی آن دارد که به دنبال تغییرات 
در هیئت مدیره فعلی و رســیدن به یک نقطه 
قطعی است. سجادی با تاکید ویژه و عجیب بر 
اینکه هیچ دخالتی در امور پرسپولیس نمی کند 

گفت افرادی هســتند که می توانند به هیئت 
مدیره اضافه شوند و هیئت مدیره تقویت بشود 
و اگر هیئت مدیــره جدید روی مدیرعامل به 
نتیجه رسید این فرد معرفی خواهد شد. وزیر 
ورزش در مورد اینکه نشست مجمع چه زمانی 
برگزار می شــود هم گفت انشاالله به زودی! او 
در پایان صحبت هایش ازهواداران پرسپولیس 
خواست به وی به عنوان وزیر ورزش و جوانان 
اعتمــاد کننــد و او قطعا بهتریــن تصمیم را 
برای پرســپولیس خواهد گرفت. جالب اینکه 
سجادی در میان صحبت های خود از اقدامات 
مهمش برای پرسپولیس صحبت کرد و گفت 
لازم نیســت بگوید که چه کارهایی برای این 
باشــگاه انجام داده است و صلاح نیست که در 
این زمینه اطلاع رسانی کند. اما نکته مهم این 
است که افراد مختلفی در حال حاضر به دنبال 
حضور در پســت مدیریت باشگاه پرسپولیس 
هستند و این مسئله را می شود از تحرکات آنها 
در فضای مجــازی پی گیری کرد؛ به خصوص 
اینکه سرپرســت فعلی باشــگاه با وجود همه 
تلاش ها هنــوز در نقطه تثبیت قــرار نگرفته 
که البته بخشی از این موضوع به رویکرد وزیر 
ورزش برمی گردد. رفع مشکلات مالی مهمترین 
وظیفه مدیرعامل برای کار در پرســپولیس و 

استقلال اســت ؛اما باوجود تلاشهای مدیریت 
مســتقر در پرســپولیس و عقــد قراردادهای 
کارگزاری و تبلیغاتی احتمالا نظر وزیر ورزش 
روی شــخص دیگری است. البته صدری که از 
سوی هیئت مدیره به مدت ۹۰ روز سرپرست 
مدیرعاملی باشــگاه پرســپولیس شد، در این 
مــدت طلب گابریل کالدرون را تامین و بخش 
اعظم آن را پرداخت کرد و همچنین با انتخاب 
کارگزار جدید، موفق به پرداخت بخشی از طلب 
بازیکنان پرسپولیس شد.قرارداد کارگزار جدید 
پرســپولیس ۳۳۰ میلیارد برای اسپانسرینگ 
فضــای مجازی، پیراهــن و تبلیغات محیطی 
اســت که بزرگترین قرارداد کارگزاری فوتبال 
ایران محســوب می شود. )پرســپولیس ۳۰۰ 
میلیارد دیگر هم در صورت گرفتن حق پخش 
دارد که دستیابی به آن بعید به نظر می رسد.( 
در چنین شــرایطی به نظر می رسد حمیدرضا 
سجادی باید هرچه زودتر تصمیم نهایی خود 
برای پست مدیرعاملی را بگیرد .البته فعلا همه 
چیز موکول به نظر دو وزیر دیگر  بعنوان رییس 
مجمع اســت؛دو چهره  حاضر در دو وزراتخانه 
مهم و پرمشغله که بعید است بجای اولویتهای 
کاری به تحقیق درباره انتخاب شایســته ترین 

فرد برای مدیریت پرسپولیس بپردازند!

ادعایسجادیدرعدمدخالتمدیریتی

نگرانیهوادارانپرسپولیسازتصمیمسهوزیر!


